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Vorbasse Skole Skolebestyrelsesmøde Møde 

5 
Ugedag: Tirsdag Dato: 14.1.2020 Fra 19.00 Til 21.30 

Mødested: Personalerummet på Vorbasse Skole 

Deltagere: Charlotte Brun Klausen van Kouwen, Charlotte Fyhn Milland, Gitte Thomsen, Jonas Lorent-

sen, Jørgen Ulrik Dencker Andresen, Line Møller, Randi Thomsen, Susanne Østbjerg Kargo, Lene Bjer-

rum, Lisbet Steen Mortensen, elevrepræsentanter og Torben Precht Jensen 

Evt. andre deltagere:  

Evt. fraværende: Line Møller, Charlotte Fyhn Milland, Gitte Thomsen, elevrepræsentanter 

Referent: Torben Precht Jensen 

De grå felter er mødereferat. 

 

Dagsorden: 
 

Indgået post:  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 

 Der har været afholdt elevrådsmøde i uge 2. 

• Skolefest planlagt. Programmet er på plads. Forestilling med efterfølgende cirkusskole for 

1. – 5. klasse. Stand-up til de ældste elever. Nogle klasser laver aktiviteter. Diskotek. 

• Kulturcrew på kursus i Billund i denne uge. Der er workshops i præsentation, teknik, video 

og den gode vært. 

3. Nyt fra skolen 

 • Lokale til Play Lab er renoveret. Inventar opsættes i kommende uger. Ibrugtagning af lo-

kalet forventes at kunne ske i slutningen af januar. 

• Alle klasser deltager i Billund Builds. I indskoling og udskoling strækker Billund Builds 

forløbet sig over flere uger.  

• Orientering om mediecrew-elevernes hjælp til klasser. 

4.  Handleplan for mad og måltider 

Handleplan for mad og måltider drøftes. Skabelon til handleplan præsenteres. 

Sundhedskonsulent Malene Mannicke deltager i punktet.  

Bilag 15 Skabelon til handleplan for mad og måltider på skolerne 

Bilag 16 Fem råd til måltidet  

Bilag 17 Råderum til tomme kalorier  

Bilag 18 Guide til sundere mad i skolen og fritidsordningen 

Bilag 19 Gi’ madpakken en hånd  

Til orientering og drøftelse 

 Sundhedskonsulent Malene Mannicke har gennemgået skabelonen for bestyrelsen og svaret på 

opklarende spørgsmål. 

Der er herefter taget stilling til følgende: 

Hvordan skal eleverne inddrages? 

Der er enighed om at det er en god opgave for elevrådet. Emnet tages op på elevrådsmøde den 5. 

marts. Elevrådsmedlemmer indsamler input fra klassekammerater. 

Bestyrelsen drøfter temaer i handleplanen den 11. marts. 

Inddragelse af medarbejdere sker på skoleteammøde den 18. marts. 

Arbejdsgruppe udarbejder udkast til handleplan inden bestyrelsesmøde i april. 

Handleplanen behandles på bestyrelsesmøde den 22. april. 

Arbejdet skal gennemføres inden ultimo april. 

Hvordan vil vi inddrage Malene i arbejdet? 

Vi inddrager ved behov. 
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5. Trafikpolitik 

Udkast til trafikpolitik drøftes med henblik på færdiggørelse og godkendelse på bestyrelsesmødet i 

marts. 

Bilag 20 Udkast til trafikpolitik – januar 2020 

Til drøftelse 

 Trafikpolitikken er godkendt med de besluttede tilføjelser og ændringer. 

6.  Kvalitetsrapport 

Der er udarbejdet kvalitetsrapport for skoleåret 2018-19. Bestyrelsen skal gennemgå denne og lave 

udtalelse til rapporten. 

Bilag 21 Kvalitetsrapport  

Til drøftelse og beslutning 

 Kvalitetsrapporten er drøftet og det er besluttet, hvad der skal indgå i udtalelsen vedrørende den-

ne. Der er i bestyrelsen generel tilfredshed med resultater vedrørende elevernes faglige og sociale 

trivsel. Bestyrelsen er optaget af, hvad der gør skolen attraktiv og fremhæver her blandt andet 

lærer- og pædagogkompetencer, varieret skoledag, pædagogisk udviklingsarbejde, de fysiske 

rammer og it. Bestyrelsen gør i udtalelsen opmærksom på udfordringer som følge af den beslutte-

de effektiviseringsstrategi.  

7.  Budget 2020 

Bestyrelsen drøfter prioriteringer i forhold til budget 2020. Drøftelsen sker med afsæt i oplæg fra 

skoleleder. Budget 2020 forventes godkendt på bestyrelsesmødet i marts. 

Til drøftelse 

 Økonomirapport for 2019 gennemgået. Budget for 2020 drøftet. Skoleleder fremlægger budget til 

godkendelse på bestyrelsesmøde i marts. 

8. Evt. 

 - Møde i maj flyttes evt.  

- Fraværsregler drøftet. 

 


